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Upcoming Events
Feb / Mar 2019

▪ 12 February:
National Sports Day

▪ 19 February: Rewards 
Trip Baladna Park  

▪ 19-26 February:  Year 
7-9 Assessment Week  

▪ 26 February:     
Year 9 Options           
Evening  

▪ 7 March:
Term 2 reports    
issued
Term 2 ends
Science Fair

▪ 10 March:
Term 3 starts    

Communication

Please sign up for the 
parent portal if you have 
not already done so. 
Contact our secretaries 
should you require 
assistance.

Do we hold your updated 
contact details on ISAMs?  
Contact our secretaries to 
update details.

The Academic team have been deeply focused on developing and
embedding data into planning and maximising progress for students.
Department teams have been meeting to create interventions for
students requiring additional support and those who require further
stretch and challenge.
Year 11 and 12 students have been preparing for their final examinations
through Mocks, and formative feedback from teachers on knowledge
gaps and areas of strength. Students have also been stretching their skills
outside of school with the National Science Research programme,
preparation for Science Week and competing in a robotics programming

‘Botball’ competition with outstanding results.

ACADEMICS
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PASTORAL

The counselors have been hard at work helping students with college and career readiness, as well as with
social and emotional concerns. Student Council has been busy planning fun and collaborative ideas to
implement. If you have questions or concerns, please contact your student’s counselor.
January Teacher of the Month: Ms Sophie Clarke. Ms Sophie has been working hard in the English
Department and is a positive force around EMS. She is a team player and has valuable influence this year.
January Students of the Month - Essraa Afifi (Year 9) and Kyra Sales (Year 12). Both of these young
women are exceptional and well deserving of this award. They truly exemplify what EMS is all about.
Congratulations to both students! Thank you for being role models and leaders.
Counselor Tip: The Importance of Quality Family Time
Make a routine out of doing something together- eat dinner together every night, take a walk together in
the evenings, see a movie together every Saturday, play board games together. For your children, this
quality time will reinforce their value, raising their self-esteem and confidence. Children with more
confidence are more academically achieving and have higher expectations for themselves. They also will
learn how to build strong relationships and communication skills. This quality time will show your children
you are interested in their lives and they are more likely to share what is going on.

COUNSELING

This month we have had lots of developments with the Pastoral 
team.  We have been busy sending our students away on 
rewards trips that recognise the outstanding achievements of 
our students.  The team has included a trip to the MIA 
Museum, a visit to the Sheikh Faisal Museum and tickets to go 
and watch the WTA Women’s Tennis 2019 here in Doha.  Our 
Secondary students have also been busy building house points 
for each of the houses.  These events have taken place around 
the school and have included Academic, Sport and creative fun 
games.  Our new office is also taking shape, we have arranged 
the Pastoral HQ differently to allow for more areas to meeting 
our students and parents. We hope you like it when you next 
visit us!

http://secondary.emsdoha.net/
https://www.facebook.com/The-English-Modern-School-Doha-Qatar-148760299071492/
https://twitter.com/emsdoha
https://www.instagram.com/emsdoha
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EMS U19 QUESS FOOTBALL CHAMPIONS
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EMS BOTBALL TEAM 2019 - PODIUM FINISH AND SPIRIT OF COMPETITION AWARD

Not only winners of the “Spirit of Botball” award for 2019 but also placed 3rd overall, 

the EMS Botball Team showed the rest of Doha’s Secondary schools how it should be 

done.

After weeks of preparations, pizza workshops on a Saturday and late nights 

engineering, coding and preparing documentation, the team was ready for the Qatar 

Botball 2019 competition on the 8th of February at CMU. It was still a fantastic 

surprise to win the Spirit of Botball award as well as achieve a podium finish in the 

form of third prize in the overall ranking!  What additionally made the experience 

memorable and heart warming were the comments from bystanders (“We loved 

watching your team on the game board, they were so enthusiastic and supportive of 

each other”), the organisers (“This team is the reason why we host these 

competitions, they make it worth our while!”) and the judges (“You deserved these 

awards because you competed as a team!”).

It was a day to remember and to be proud of!

Team members: Essraa Afifi (Captain), Yahya Shayen, Sofiia Zinchenco, Marco 

Haidar, Kyle Baisa, Khalid Ibrahim, Mohamed Balut, and Ahmed Hashem 

Coaches: Renee, Nandia, Simon, and Joshua Lepon

CONGRATULATIONS 
TO OUR 

NATIONAL TEAM

Our U19 students recently attended an 

awards ceremony to showcase the 

achievements of the schools football team.  

It was the first time EMS entered the QUESS 

tournament which is held between schools 

across Qatar.  The U19 outperformed all 

other teams to clinch the championship and 

demonstrate to all our EMS family how good 

they are!  They also demonstrated 

teamwork, resilience, spirit and hard work -

all the attributes we look for to be the best!  

congratulations guys - you deserve it!

http://secondary.emsdoha.net/
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INCLUSION DEPARTMENT
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YR 12 CELEBRATING SENIORS WEEK

The Aspire/Villaggio Trip was held on Tuesday 5th. 78 students attended the event. We started at Aspire park with a morning walk 
around the park and later for breakfast at the coffee shop. At 11:00 am, we moved to Villaggio. Students were interested in doing 
different activities and we allowed them to move around the playground for a period of one hour. At 1:00 pm, we converged at the 
Food court for lunch after which we took the bus back school.
On Thursday, the seniors’ football match against staff was successful too and ended with a draw.
The big event was the BBQ night which was also well attended. The event had been rescheduled from Saturday 9th to allow 
students who had SAT and IELTS exams the opportunity to attend. 73 students attended the events and brought with them a wide 
variety of food. 8 members of staff, Mr. Jaco and Mr. Alan graced the occasion. I felt that Friday was convenient for most teachers 
to attend. The event was restricted to members of our school community.  This caused some concern when people from outside 
the school had been invited.  Mr. Jaco and I addressed them explaining to them that our decision was for the best interest of their 
security and comfort.   It also allows us to focus exclusively on members of our community and to value them each individually for 
the special contribution that each makes to our community. The cooperation of all Seniors was greatly appreciated.

FEBRUARY 2019

Welcome to the Inclusion department, where Ms Amel and Ms Sunya collaborate with lower secondary school staff to ensure all

students are supported with their progress. The vision is to guide and support students of various academic needs, such as subject,

personal and behaviours required to be successful in school life.

Overall responsibilities of the Inclusions Department:

· Supporting pupils on a 1:1 basis

· Providing targeted support outside of the classroom

· Supporting within class for specific targeted groups in Year 7-9

· Developing academic skills (depending on individual need)

· Work on differentiated activities with groups of students

· Liaise with Heads of Departments to deliver the curriculum

· Work with subject teachers to monitor progress of pupils

We aim to supplement teaching with a focus on provision. As we plan, it is important that the learning and its content is accessible

through providing appropriate clarification, explanations, equipment and bespoke materials. This allows us to build and maintain

successful relationships with the students, while treating them with respect and consideration.

http://secondary.emsdoha.net/
https://www.facebook.com/The-English-Modern-School-Doha-Qatar-148760299071492/
https://twitter.com/emsdoha
https://www.instagram.com/emsdoha
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EMS Secondary parents met 

up recently to discuss 

concerns with how our 

students are using social 

media.  The open event was 

a chance for all our parents to 

drop into school to discuss 

concerns with our Senior 

team and other parents.  

Overall it was a very 

successful event and we will 

be hosting more like it to 

discuss parent concerns and 

support one another, watch 

out for further 

announcements!

21C LEARNING / TECHNOLOGY CORNER GOSSIP...
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WE’VE BEEN BUSY...!!

KS3 MEDIA FIELD TRIP EMS SOCIAL MEDIA - COFFEE MORNING 

This month has seen our building work 

continue as we have removed the old 

shaded area next to the the main gym.  

This will be redeveloped into the 

school canteen, meeting rooms and 

and a large MPR room for all to enjoy.  

We hope this building work will be 

completed by Sept 2019 for all our 

school to enjoy...  We will keep you 

posted !

The academic based trip, incorporating filming skills, 

drama, artistic design, leads to post editing for their 

projects. This allows the students to engage in a 

positive independant and enriching curriculum that is 

contemporary, relevant and innovative. A great 

example of theory in a real life setting. Great job!!

85% of the jobs in 2030 have not been invented yet! So, how do you prepare for students 

for jobs that don’t exist?  This question is at the center of the 21st Century Learning 

Department.  The skills that embody 21st-century learning are built on the 4Cs: Creativity, 

Communication, Critical Thinking, and Collaboration. Our aim is to give our students 

as many opportunities to experience the 4Cs in their learning in and out of the classroom. 

We have students participating in several programs that aim to strengthen their use of 

these skills:

Odyssey of the Mind is a creative problem-solving team competition that involves a written 

performance and an unknown on the spot problem to solve.

Farm Your Own Country is a local initiative where students grow vegetables with onsite 

visits from an engineer judge, and at the end, they have a who makes the best salad 

competition.

Math Olympiad in years 7,8, and 9 is building creative math problem-solving skills.

TedED talks will be beginning soon. In the Student Talks program, our students will learn 

how to discover, explore and present their big ideas as TED-style talks.

Digital Citizenship week will be on March 10th-14th and is aimed to help our students take 

ownership of their digital lives. All students need digital citizenship skills to participate 

fully in their communities and make smart choices online and in life. 

FEBRUARY 2019
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ية الحديثة  ز اير فرع الدوحة–المدرسة الإنجلي  2019فير

اير فعاليات شهر  هر وشفير
2019مارس 

اير12 : فير
ي اليوم 

ي لدولة الرياض 
الوطن 

قطر 

اير19 : فير
مكافأة إلى حديقة بلدنا رحلة 

للطلاب 

اير19-26 :فير
وف التقييم لطلاب صفأسبوع 

السابع حنى التاسع 

اير26 : فير
الاجتماع الخاص باختيار 

المواد لطلاب مرحلة الصف 
التاسع 

: مارس7
نشر تقارير الفصل الدراسي -

ي 
الثان 

ي -
نهاية الفصل الدراسي الثان 

معرض العلوم-

: مارس10
الفصل الدراسي الثالثبداية 

التواصل
التسجيل على البوابة يرجى 

ونية  الخاصة بأولياء الإلكتى
ي حالة عدم 

قيامكم الأمور ف 
يرجى التواصل مع . بعدبذلك 

ي حال 
ة القسم ف  سكرتتر

عن كيفية رغبتكم بالاستفسار 
.التسجيل

هل قمتم بتحديث بيانات 
تكم  التواصل الخاصة بحض 

قاعدة المسجلة  لدينا على 
يرجى بيانات المدرسة؟ 

ات  التواصل مع سكرتتر
.المدرسة لتحديث بياناتكم

ناء التخطيط أثالبيانات ودمج بشكل كبتر على تطوير الأكاديمي الفريق ركز 
ية بعقد التعليمأقسام المواد كما قامت فرق . لطلاباوالعمل على زيادة تقدم 

ي إضبحاجة إلى دعم تقوية للطلاب الذين لتخصيص حصص اجتماعات 
 
أو اف

.  لديهم العديد من التحديات

ي استعد 
خلال ائية من لاختباراتهم النهعشر طلاب الصفير  الحادي عشر والثان 

الثغرات حولقِبَل المُعَلِمير  وتجميع المعلومات من التجريبية لاختبارات ا
خارج هم كما قام الطلاب بتوسيع مهارات. ونقاط القوة عند الطلابالمعرفية 

، والتحضتر ل ي
لأسبوع نطاق المدرسة من خلال برنامج البحث العلمي الوطن 

ي برنامج الروبوتات 
، والمنافسة ف  وتحقيقهم  " بوتبول"مسابقة خلال العلمي

.نتائج مذهلة

الأخبار الأكاديمية
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الجانب السلوكي للطلاب 

ي الا مساعدة طلابنا علىقسم الإرشاد الاجتماعي بجدعمل
ي بلهمالتخطي لمستقو للالتحاق بالجامعات ستعداد ف 

،المهن 
 بوقاموا

 
 دعمهم اجتماعيا

 
يرجى .تنفيذهالى والعمل عانشغل مجلس الطلاب بالتخطيط لمواضيع ممتعة وتفاعلية . وعاطفيا

ي ، بنتكما/بنكماالخاصة بصفالاجتماعيةالتواصل مع المرشدة 
.مخاوف أو استفساراتأيلديكم حال ف 

ي  صالسيدة : ينايرشهر-شهرال( ة)مُعَلِم
ز
ي  صالسيدة تعمل. كلاركوف

ي قسم اللغة الإنجلتر  وف 
من مصادر ية وهي بجد ف 

ية الحديثةيجابية الإ الطاقة ي المدرسة الإنجلتر 
.  سنة الدراسية الحاليةأثناء الملحوظ لها تأثتر فريق و ضمن البالعمل تؤمن . ف 

ي : ينايرشهر-شهرالطلاب 
ا ( الصف التاسع)إسراء عفيفز ي عش  )ز يلسوكي 

مهارات غتر ير  لفتات اير  هاتلدى (. الصف الثانز
ية الحديثةفهُ . تلك الجائزةستحقان تو اعتيادية  نشكركم ! للطالبتير  ا تهانين. ما صورة حية لكل ما تمثله المدرسة الإنجلتر 

.  لكونكما نموذجان وقائدتان يحتذى بهما
ز أهمية قضاء وقت : معلومة من المرشدة الاجتماعية مع العائلةمُمي 

  العشاء تناول مثل –يومي يتطلب مشاركة جميع أفراد الأسرة نظام ننصحكم باتباع 
 
ي لكل أفراد رسة مماأو ليلة، كل سويا

المشر
ي ألعاب جماعية المشاركة أو لفيلم كل يوم سبت، الأسرة أفراد مشاهدة أو المساء، عندالعائلة 

 
.  ةيللوحلعاب االأمثل ف

قوي تلك الأوقات 
ُ
ازهم وثقتهم بأنفسهممثل زيادةالقيم لدى أبنائكم، بعض ست بالمزيد من تمتعونيالذينالأطفال إن . اعتى 

 ويكون لديهم توقعات أعلى لأنفسهم
 
 سيتعلمون. الثقة يتفوقون بشكل أكتى أكاديميا

 
ة تكوين علاقات قوية كيفيأيضا

مامشاركتكم ون بوسيقومهم حياتشؤون بمدى اهتمامكم مع أبنائكم سيُظهر لهممُمتر  وقت ئكمقضاإن. لتواصلاومهارات 
.يدور معهم

قسم الإرشاد الاجتماعي 

كنا . الجاري أثناء الشهر تضمن الفريق المختص بالجانب السلوكي للطلاب العديد من التحديثات 

لعمل بتجهتر  قام فريق ا. لطلابنا على إنجازاتهم المذهلةبتنظيم رحلات مختلفة كمكافأة مشغولون 

، وزيارة إلى متحف الشيخ فيصل، وتوفتر تذاك ر لمشاهدة رحلة إلى متحف وحديقة الفن الإسلامي

ي الدوحة 
 
ي قام بتنظيمها مباريات التنس للسيدات ف

فات التنس والنى بالإضافة إلى . 2019رابطة محتى

أقيمت هذه . عةانشغال طلاب المرحلتير  الإعدادية والثانوية بتجميع نقاط لإضافتها إلى الفرق الأرب

ي أنحاء المدرسة وقد شملت ألعاب أكاديمية ورياضية تحمل الكثتر من الإبدالفعاليات 
بدأنا . اع والمرحف 

ي إعادة تشكيل مكتبنا الجديد، قمنا بتغيتر المقر الرئيشي للفريق الخاص بالجا
نب السلوكي للطلاب ف 

يارتكم المقبلة ز أثناء نرجو أن ينال إعجابكم . أكتى لمقابلة الطلاب وأولياء الأموربهدف توفتر مساحات 

!لنا

http://secondary.emsdoha.net/
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اير  2019فير ية الحديثة  ز فرع الدوحة –المدرسة الإنجلي 

ية الحديثة لكرة القدم تحت سن  ز ية 19أبطال المدرسة الإنجلي  ز ضمن رابطة مدارس قطر المتحدة المتحدثة بالإنجلي 

secondary.emsdoha.net

ية الحديثة للبو تبول  ز الوصول إلى المنصة وجائزة روح المنافسة  –فريق المدرسة الإنجلي 

ولكن حازوا على المركز الثالث، أظهر 2019لعام " البوتبولروح "فقط فائزون بجائزة ليسوا 
ية الحديثة  ة القيام للمدارس الثانوية الأخرى بالدوحة كيفيللبوتبولفريق المدرسة الإنجلتر 

. بذلك
ا، وقضا  ء ليالِ متأخرة بعد أسابيع من الاستعدادات، وورش العمل أيام السبت مع تناول البيتى 

 لمس
 
ي دراسة الهندسة والتشفتر وتجهتر  الوثائق، أصبح الفريق مستعدا

 
للبوتبولابقة قطر ف

ي أقيمت يوم 2019
ي جامعة  8النى

 
اير ف ي فتى ي قطركارنيجى

 
.ميلون ف

 المنصة بمثابة مفاجأة مذهلة بالإضافة إلى الوصول إلىالبوتبولكان الفوز بجائزة روح 
ي التصنيف الكلىي 

 
لا لتها تجربة إن تعليقات المشاهدون جع! والحصول على المركز الثالث ف

نش 
ُ
قكم على لوحة أحببنا مشاهدة فري": قلوبنا، ومن هذه التعليقاتإلى وأدخلت السعادة ت

 
 
ي غاية الحماس ويدعمون بعضهم بعضا

 
 إلى تعليقات." اللعبة، كانوا ف

ً
هذا " المنظمير  إضافة

ذلناه للتحضتر الفريق هو السبب وراء استضافتنا لتلك المسابقات، فمجهودهم يستحق ما ب
كم تنافستم أنتم تستحقون تلك الجوائز لأن"ومن ضمن تعليقات الحكام !" لهذه المسابقة

!"  كفريق
 وسنفخر بهسنتذكر هذ اليوم 

 
!دائما

ي :أعضاء الفريق
، (القائدة)إسراء عفيف  كو حيدر، كايل ، مار زينشينكو وفيا ص، يحنر شاهير 

، خالد إبراهيم، محمد بلوط، وأحمد هاشمبايسا 
، سايمون، وجوشوا ليبوننانديا ، رينيه: المدربون

تهانينا إلى 
ي 
فريقنا الوطنز
لكرة القدم

 حفل 19تحت سن حض  طلابنا 
 
لعرض جوائز مؤخرا

مدرسة التعتتى مشاركة . فرق كرة القدم بالمدراسإنجازات 

ي مسابقة 
 
ية الحديثة ف قام بير  العQUESSالإنجلتر 

ُ
ي ت

ديد النى

ي دولة قطر هي 
 
فريقنا تفوق. المشاركة الأولىمن المدارس ف

ي الفرق المُشاركِة ل19تحت سن 
ي أدائه على بافى

يُنهي ف 

عائلة البطولة ويٌسلط الضوء على مهارته لجميع أفراد 

ية الحديثة فريق، كما أظهروا روح العمل ك! المدرسة الإنجلتر 

ي الأداء، والعمل الشاق 
ي وكل –والمرونة ف 

الصفات النى

ستحقون تأنكم –لكم تهانينا ! لها لنكون الأفضلنتطلع 

!       الفوز
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2019فبراير

ي وطالبةطالب 78ذهب
 
اير 5الموافقالثلاثاءيوموذلكمولوفيلاجيواسبايرحديقةالىرحلةف هةالرحلةبدأنا .فتى قمناثمالحديقةحولصباحيةبت  

ي الفطوربتناول
 
  11:00الساعةوعند .المقهف

 
حولبالتنقللهموسمحناالمختلفةالأنشطةبممارسةالطلابقاموا .مولفيلاجيوإلىتوجهنا،صباحا

ي  .ساعةلمدةالملعب
 
  1:00الساعةتماموف

 
ي تقابلنا،ظهرا

 
.بالحافلةالمدرسةإلىعدناثم،الغداء وجبةلتناولالمطاعمردهةف

ي الصفطلاببير  القدملكرةمباراةأقيمتالخميسيوم
.بالتعادلوانتهتالمدرسةومعلمي عشر الثان 

ي الشواءحفلةهوالأكتى الحدثكان
هاالنى اير 9الموافقالسبتيومليكونالحفلةموعدتحديدإعادةتم .الطلابمنالعديدحض  لإتاحةوذلكفتى

ونالذينللطلابالفرصة حض   .المتنوعةالأطعمةمنالكثتر بإحضارقامواوطالبةطالب 73الشواءحفلةحض   .للحضور IELTSوال SATاليختتى
 
 
 ،التدريسهيئةمنأعضاءثمانأيضا

ً
االجمعةيومأنشعرت  .آلانوالسيدياكوالسيدإلىإضافة إلىموجهالحدثكان .المعلمير  معظملحضورمناسب 

ي ذلكتسببوقد .مدرستنامجتمعأعضاء
 
تجاهقرارنابتوضيحياكووالسيدأناقمنا .الحفلإلىالمدرسةخارجمنطلابدعوةتمتعندماالقلقبعضف

كتر  لناسيسمحكما .وراحتهمسلامتهملضمانتواجدهم
 وتقديرهمبالأخصمجتمعناأفرادعلىبالتى

 
ي مساهمتهمعلىفردافردا

 
نقدرنحن .جتمعنامبناءف

ي الصفطلابتعاون
 عشر الثان 

 
 تقديرا

 
ا .كبتر

ي بكمنرحب
 
الدعمعلىالطلابحصوللضمانبالمدرسةالإعداديةالمرحلةمعلمي معسونياالسيدةوأملالسيدةتتعاونحيثالطلابشؤونقسمف

لتقدمهمالمطلوب ي الطلابودعمإرشادهي رؤيتناإن .
 
مثلالدراسيةالاحتياجاتمختلفف والشخصيةوالجوانب،الدراسيةبالموادالمتعلقةالمواضيع :

ي للنجاحالمطلوبةالسلوكية
 
المدرسيةالحياةف .

كتر  التدريسدعمالىنهدفنحن
ائلوستوفتر خلالمنمتاحالعلمي والمحتوىالتعلميكونأنالمهممن،تخطيطنا وفق .المطلوبةالمصادرتوفتر علىوالتى

ح،المناسبةالإيضاح ي يساعدنافهذا .المطلوبةوالمعداتوالأدوات،والشر
 
اممعهمنتعاملبينما،الطلابمعناجحةعلاقاتوتوطيدبناءف .ديروتقباحتى

الطلابشؤونلقسمالعامةالمسؤوليات:

حدىعلىطالبة/طالبكل،الطلابدعم•

.الصفخارجالمطلوبالدعمتوفير•

.التاسعحتىالسابعالصفوفطلابمنالمحددةالمجموعاتلبعضالصفوفداخلالدعمتوفير•

.(الفرديةالحاجةحسب)الدراسيةالمهاراتتطوير•

.الطلابمنمجموعاتضمن (الطالبمستوىحسبعلىتختلف)أنشطةعلىالعمل•

.الدراسيةالمناهجلتقديمالأقسامرؤساءمعالتواصل•

.الطلابتقدممدىلتتبعالموادمُعلِمونمعالعمل•

الطلابشؤونقسم

يةالمدرسة ز الدوحةفرع–الحديثةالإنجلي 

ي الصفلطلابالاحتفالات أسبوع
ز
العش  الثان
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اجتمع أولياء أمور طلاب المرحلة 

 لمناقشة مواضيع تتع
ً
لق الثانوية مؤخرا

بكيفية استخدام طلابنا لوسائل 

كان الحدث . التواصل الاجتماعي 

ر الافتتاحي بمثابة فرصة لأولياء الأمو 

للحضور إلى المدرسة ومناقشة بعض 

المواضيع مع فريق إدارة المرحلة 

كان . الثانوية وأولياء الأمور الأخرين

 
ً
ي المجمل وسنقوم اجتماعا

ز
 ف
ً
ناجحا

باستضافة المزيد من تلك الاجتماعات

لمناقشة مخاوف أولياء الأمور ودعم 

الإعلانات ترقبوا . بعضنا لبعض

! القادمة

عن ركن التكنولوجيا حديث / تعلم القرن الواحد والعشرين

secondary.emsdoha.net

...!!الإنشاء تحت 

اجتماع القهوة الصباحية –وسائل التواصل الاجتماعي رحلة ميدانية لطلاب مادة الإعلام

ي 
 
شهد الشهر الجاري استمرار العمل ف

قمنا بإزالة المنطقة المظللةحيثالبناء 
سنستبدلها . بجوار الصالة الرياضية

يا،  للاجتماعات، وصالةقاعات و بكافتتر
ة متعددة الاستعمالات ليستمتع بها كبتر

من هذهنتمن  أن ينتهي العمل . الجميع
2019شهر سبتمتى بحلولالإنشاءات

سنطلع...منها أفراد المدرسةيستفيد ل

تكم بالمستجدات ! حض 

تصميم وال، دراما وال، فلامالأرحلة أكاديمية تتضمن مهارات تصوير 

ي ال
ك للطلاب يتيح ذل. لمشاري    ع الطلابتحرير ونشر مؤدية إلى فن 

ي مستقل  ي منهج إيجانى
 
تجدد، فهو ويتمتر  بالمعاصرة والالمشاركة ف

مل ع. ختر مثال على تطبيق الدراسة النظرية على أرض الواقع

!ممتاز

اع  كيف تجهزون أولادكم إلى وظائف غتر ! بعد2030من وظائف عام % 85لم يتم اختى
ين ي قسم تعلم القرن الواحد والعشر

 
إن . موجودة؟ هذا السؤال هو مضمون العمل ف

ين مبنية علىالمهارات  ي يجسدها تعلم القرن الواحد والعشر
، التواصلو الابتكار، : النى

يات هو توفتر فرص أكتر لطلابنا لاختبار الأساسهدفنا إن . النقدي، والتعاونلتفكتر و ا
امج. الأربعة من خلال تعليمهم داخل وخارج الصف ي العديد من التى

 
لدينا طلاب مشاركون ف

ي تهدف إلى تقوية استخدامهم لتلك المهارات
: النى

حل مسائل غتر طرقبطرق مبتكرة وتتضمن اللفظية هي مسابقة تعتمد على حل المسائل أوديسا العقل 
ي وقت قياسي 

 
.معروفة من قبل وف

ي بلدك 
 
وات مع القيام بزيارات ميدانأزرع ف ية برفقة هي مبادرة محلية حيث يقوم الطلاب بزراعة خض 

ي النهاية يتنافسون على من يقوم بعمل أفضل طبق سلاطة
 
ي كحكم، وف

.مهندس ميدان 
أثناء لدى الطلاب مهارات إبداعيةوتعمل على بناء السابع، والثامن، والتاسع للصفوف أولمبياد الرياضيات 

اللفظيةحل المسائل 
 TedEDستبدأ محادثات 

 
ا ويتوغلوا يكتشفو الطلاب أن سيتعلم طلابنا من خلال برنامج محادثات . قريبا

ي تفستر وتقديم أفكارهم الجديدة على نمط مؤتمرات 
 
.تيدف

ي تولىي زمام حياتهمارس وي  هدف إلى دعم 14إلى 10من يوم المواطنة الرقميةسيقام أسبوع 
ز
م طلابنا ف

ي مجتمعات.الرقمية
 
هم ولاتخاذ يحتاج جميع الطلاب إلى مهارات المواطنة الرقمية للمشاركة بفاعلية ف

 خيارات زكية عندما يتواصلون 
 
ونيا  إلكتى

 
ي حياتهم أيضا

 
.وف
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